
Besvarelse af spørgsmål 7 (L 47 – Forslag til lov om erhvervsfremme) 
stil let af Erhvervsudvalget den 21. marts 2005.

Spørgsmål 7:
Ministeren bedes redegøre for, hvorvidt ministeren finder det væsentligt 
at også lønmodtagerrepræsentanter er med til at udforme de regionale er-
hvervsstrategier i vækstforaene og i bekræftende fald om ministeren anser 
det for rimeligt, at lønmodtagerne kun er repræsenteret med 1 person, når 
virksomhedsledere og arbejdsgiverorganisationer er repræsenteret med 
mindst 7 personer.

Svar:
Den regionale arbejdsmarkedsindsats organiseres i de regionale beskæfti-
gelsesråd. Her har regeringen lagt vægt på, at der er en ligelig repræsenta-
tion mellem lønmodtagere og arbejdsgivere.

Ved sammensætningen af de regionale vækstfora er der lagt vægt på, at 
der er repræsenteret bred erhvervsmæssig indsigt vedrørende forbedring 
og udbygning af rammevilkårene for virksomhedernes vækst. Derfor sik-
res repræsentanter fra erhvervslivet en væsentlig repræsentation i vækst-
foraene. Et vækstforum har således seks erhvervsrepræsentanter.

Det er imidlertid også vigtigt at sikre, at alle de væsentligste aktører ind-
drages i arbejdet. Herunder finder jeg det væsentligt, at der både deltager 
repræsentanter for arbejdsgivere og lønmodtagere.
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